

today



Journées dentaires
internationales
du Québec

Scènes du lundi

Des visages amicaux dans le hall, comme celui de Celia Asselin (Align Technology).

Scenes from Monday

Lots of smiles in the exhibit hall, like Celia Asselin's (Align Technology).

»pages 4 & 6



Caméra conçue pour les dentistes

La EyeSpecial C-III de Shofu Dental est conçue entièrement pour la dentisterie.

Camera made for dentists

Shofu Dental's EyeSpecial C-III is all about dentistry.

»page 8



La technologie sans fil offre une clarté haute définition

Une lampe autonome qui peut s'intégrer à plusieurs plateformes.

WireLess technology has high-definition clarity

Self-contained headlight integrates with various platforms.

»page 10

Innovation en démonstration

Innovation on display

Si hier vous regardiez, aujourd'hui c'est le temps d'acheter. Le salon des exposants ferme à 17 heures et n'ouvrira ses portes à nouveau que lors des JDIQ 2019. (Photo/Robert Selleck, *today* Staff)

If yesterday was for looking, today is for buying. The exhibit hall closes at 5 p.m., not to open again until JDIQ 2019. (Photo/Robert Selleck, *today* Staff)



Par Robert Selleck, membre du personnel, *today*

Le salon des exposants des JDIQ vous offre depuis toujours l'occasion de suivre les innovations du milieu dentaire qui se développent à un rythme extrêmement rapide. La présence en grand nombre des diverses compagnies dentaires présentant les dernières avancées en matière de produits et services semblent sans fin. Plusieurs de ces innovations sont remarquables et pour certaines, on peut les qualifier de pures merveilles technologiques.

»see DÉMONSTRATION, page 3

By Robert Selleck, *today* Staff

The JDIQ exhibit hall has long been an ideal opportunity for keeping pace with the dental industry's rapid pace of innovation. The expansive collection of companies and organizations displaying the industry's latest advancements in products and services seems unending in scope, and many of the offerings are best described as nothing less than remarkable.

In booth No. 2002, ClaroNav is here with its guided-surgery technology. With the Navident "Trace and

»see DISPLAY, page 3

Dernière journée de classe

Final day of class

Dernière journée pour profiter des conférences et ateliers des JDIQ 2018 et l'agenda est bien rempli. Parmi les nombreux choix offerts aujourd'hui ; l'identification, la gestion et la prévention de l'usure dentaire, Maximiser l'arsenal endodontique pour sauver une dent naturelle, la nutrition parodontale : de réelles stratégies pour

»see CLASSE, page 3

Today is the final day for lectures here at JDIQ18, but the agenda is packed. Among the choices: "Recognition, management and prevention of dental erosion," "Maximize the endodontic arsenal to save your natural tooth," "Periodontal nutrition: Real-world strategies to reduce inflammation," "Pharmacology for the dental practitioner: an overview" and

»see CLASS, page 3

KEEP YOUR

ENDO

IN-HOUSE

WITH

BIOROOT RCS

GARDEZ VOTRE

ENDO DANS LA MAISON AVEC BIOROOT RCS

Visit Septodont at Booth #1515
Visitez Septodont au kiosque # 1515

AD

IT'S SO SIMPLE TO ACHIEVE CONSISTENT CLINICAL IMAGES



SNESCIIIA-0118

Visit us at Booth 622



EyeSpecial C-III

THE DENTAL CAMERA THAT
MAKES IT EASY



Download ebook
Scan Code

- ▶ 8 Dental shooting modes – Easier, faster and more reproducible images
- ▶ Auto-cropping, smart focus and zoom
- ▶ Auto flash adjustment for true color
- ▶ 3.5 inch LED/LCD touchscreen – Works with exam gloves
- ▶ Water/chemical resistant – Essential for infection control in the office
- ▶ Ultra-lightweight body: approximately 1lb



todayAbout
the Publisher

Tribune America, LLC
116 W. 23rd St., Suite 500
New York, N.Y. 10011
Phone: (212) 244-7181
Fax: (212) 244-7185
E-mail: info@dental-tribune.com
www.dental-tribune.com

Publisher & Chairman
Torsten Oemus
t.oemus@dental-tribune.com

President/Chief Executive Officer
Eric Seid
e.seid@dental-tribune.com

Group Editor
Kristine Colker
k.colker@dental-tribune.com

Managing Editor
Fred Michmershuizen
f.michmershuizen@dental-tribune.com

Managing Editor
Sierra Rendon
s.rendon@dental-tribune.com

Managing Editor
Robert Selleck
r.selleck@dental-tribune.com

Product/Account Manager
Humberto Estrada
h.estrada@dental-tribune.com

Product/Account Manager
Maria Kaiser
m.kaiser@dental-tribune.com

Product/Account Manager
Jordan McCumbee
j.mccumbee@dental-tribune.com

Client Relations Coordinator
Leerol Colquhoun
l.colquhoun@dental-tribune.com

Education Director
Christiane Ferret
c.ferret@dtstudiesclub.com

Translations
Sébastien Tardif
Monique Laprise

dti Dental
Tribune
International

Published by Tribune America
© 2018 Tribune America, LLC
All rights reserved.

today JDIQ appears during the Les
Journées dentaires internationales du
Québec in Montreal, Quebec, Canada, on
May 28 and May 29, 2018.

Tribune America makes every effort
to report clinical information and
manufacturers' product news
accurately, but cannot assume
responsibility for the validity of product
claims, or for typographical errors.
The publishers also do not assume
responsibility for product names or
claims, or statements made by
advertisers.

Opinions expressed by authors are
their own and may not reflect those
of Tribune America or Dental Tribune
International.



• Darrell Cook fait la démonstration du système de chirurgie guidée Navident au kiosque ClaroNav (No. 2002).

• Darrell Cook demonstrates the Navident freehand guided surgery system in the ClaroNav booth (No. 2002).

DÉMONSTRATION "de la page 1

Au kiosque 2002, ClaroNav est présent avec sa technique de chirurgie guidée. Avec le système de navigation chirurgicale « Trace and Place » de Navident, l'enregistrement peut être fait en utilisant un CT scan récent de la mâchoire du patient. Il est ensuite possible en sélectionnant directement à l'écran, de calquer trois des dents du patient ou d'autres structures, telles que des broches ou des piliers. Tout cela se fait sur la chaise immédiatement avant la chirurgie. Aucun stent ou guide n'est nécessaire, l'enregistrement complet se réalise en environ trois minutes. C'est plutôt difficile à décrire mais si vous visitez le kiosque vous pourrez voir à quel point c'est fascinant de voir ce système en action.

À l'intérieur de l'immense kiosque Sirona de Dentsply (No. 1001), vous

pourrez jeter un œil attentif au nouveau composite de restauration TPH Septra ST. La science créative derrière le produit lui permet d'être ; non-adhésif (plus facile à travailler), résistant à la coloration et d'offrir une résistance plus élevée à l'usure de l'ordre de 60%. La compagnie présente aussi deux fraiseuses CEREC MCXL en opération. Dans le kiosque de Planmeca, (No. 317), vous pourrez en apprendre davantage sur le protocole du système d'imagerie CBCT à faible dose de radiations. Ce dernier permet une réduction de l'ordre de 77% des doses de radiations sans altérer la qualité de l'image. D'autres avancées technologiques offertes par Planmeca, gèrent les perturbateurs primaires (mouvement du patient) affectant la qualité des images de CBCT-3-D. La compagnie nomme cette avancée technologique ; « Correction Algorithm for Latent Movement » (CALM).

DISPLAY "from page 1

"Place" dynamic navigation instrument, registration is accomplished by using any recent CT scan of the jaw, selecting it on-screen and then tracing three of the patient's teeth or other structures (such as braces or abutments). It's all done in the chair, immediately before surgery. No stent or guide needs to be prepared, and the entire registration process can be completed in about three minutes. It's difficult to describe, but fascinating to see in action, which you can do by visiting the booth.

In the giant Dentsply Sirona booth (No. 1001), you can get a close look at the company's new universal composite

restorative TPH Septra ST. The imaginative science behind the material makes it non-sticky (easy to work with), highly resistant to staining and 60 percent higher in wear resistance. The company also has two CEREC MCXL milling machines operating.

In the Planmeca booth, No. 317, you can learn about the Ultra Low Dose protocol for its CBCT imaging that delivers an average 77 percent reduction in radiation dose with no reduction in image quality. Other technology from Planmeca addresses the primary disruptor of CBCT 3-D image quality: patient movement. The company calls the technological advancement Correction Algorithm for Latent Movement (CALM).



• Jonathan Andrew Werbitt, DDS, de Montréal, en apprend plus sur l'imagerie à dose ultra-faible de radiations, avec l'aide de Yanic Desrochers au kiosque de Planmeca (No. 317).

• Jonathan Andrew Werbitt, DDS, of Montréal, learns more about ultra-low-dose imaging from Yanic Desrochers in the Planmeca booth (No. 317).

Au kiosque de Shofu, (No. 622), dentistes, hygiénistes, assistants et assistantes ainsi que d'autres membres de l'équipe peuvent utiliser la nouvelle caméra dentaire numérique perfectionnée EyeSpecial C-III. Ses réglages préprogrammés sont conçus spécifiquement pour faciliter l'utilisation dans les applications dentaires. De plus, la caméra est résistante à l'eau, aux produits chimiques et aux rayures, et peut être désinfectée rapidement avec une lingette stérilisante. Assurez-vous de visiter le kiosque de Kuraray (No. 1902) afin de voir la dernière version du Katana Zirconia block ainsi que du Panavia SA Cement plus, un ciment résine auto-adhésif.

Profitez du salon des exposants en cette dernière journée des JDIQ 2018. Il y a de belles opportunités partout et nous vous rappelons que le salon ferme ses portes à 17 heures.

In the Shofu booth, No. 622, dentists, hygienists, assistants and other team members can use the new and improved EyeSpecial C-III digital dental camera. Its preprogrammed settings are designed specifically for ease of use in dental applications. Plus, the camera is water-, chemical- and scratch-resistant, and it can be quickly disinfected with a sterilizing towelette.

Be sure to visit Kuraray in booth No. 1902 to see the latest versions of the Katana Zirconia Block and the Panavia SA Cement Plus self-adhesive resin cement.

The opportunities are everywhere, but today is your last chance at JDIQ18, with the exhibit hall set to close at 5 p.m.

CLASSE "de la page 1

diminuer l'inflammation, la pharmacologie pour le dentiste en pratique générale : un aperçu et la dentisterie

gériatrique pour l'équipe dentaire, qui terminera la journée. Ensuite, il est temps de vous joindre à vos collègues pour des rafraîchissements dans la salle d'exposition.

CLASS "from page 1

"Geriatric dentistry for the dental team." Then it's time to join your colleagues for refreshments in the exhibit hall.

Scènes du lundi *Scenes from Monday*



• Visitez les gens au kiosque de Posiflex Design (No.1917). À partir de la gauche, Lyne Noiseux, Nadine Pesant et Sébastien Tardif.
• Visit the folks at Posiflex Design (booth No. 1917). From left are Lyne Noiseux, Nadine Pesant and Sébastien Tardif.



• Voyez le système d'isolation dentaire en démonstration dans le grand kiosque de Synca (No.604). • See the EZ Dam dental isolation system on display in the expansive Synca booth (No. 604).



• À partir de la gauche, Natacha Barbeau, Debby Morin et Lawrence Marmai au kiosque de Cantel/Crosstex (No. 1014). • From left, Natacha Barbeau, Debby Morin and Lawrence Marmai in the Cantel/Crosstex booth (No. 1014).



• George Hrit et Mark Wodnicki au kiosque de Owandy/Panrad (No. 210).
• George Hrit and Mark Wodnicki in the Owandy/Panrad booth (No. 210).



• Sylvie Giguère au kiosque de Dentsply Sirona (No. 1101).
• Sylvie Giguere in the Dentsply Sirona booth (No. 1101).



• À partir de la gauche, Deb Dickson et Suzanne Bourque au kiosque Septodont (No. 1515). • From left, Deb Dickson and Suzanne Bourque in the Septodont booth (No. 1515).

AD



ARE YOU READY FOR THE NEXT LEVEL OF DENTISTRY? FOUNDATIONS IN RESTORING COMPLEX CASES

COURSE DATES

June 13-15, 2018 - Las Vegas, NV
September 28-29, 2018 - Vienna, VA
October 3-5, 2018 - Las Vegas, NV
December 5-7, 2018 - Las Vegas, NV




INSTRUCTORS

Bill Dickerson, DDS, FAACD, LVIM, FIAPA
Heidi Dickerson, DDS, FIAPA, LVIM



CALL AND ASK ABOUT OUR SPECIAL OFFER!

OFFER CODE: DTLVI

FOR MORE INFORMATION OR TO REGISTER

www.lviglobal.com
concierge@lviglobal.com
888.584.3237

"I enjoy dentistry so much more now. I believe I can really positively impact people's lives which in turn can help society as a whole."
DR. NANCY HAMILTON, MINNEAPOLIS, MINNESOTA

"LVI has changed the way I do dentistry and view my role as a dentist. It has taught me how to look at dentistry comprehensively and to focus on the physiological cause of disease. I can honestly say that I am so happy that I became a dentist. I love what I do! And LVI has been a huge part of that!"
DR. REBECCA TAYLOR, EDMONDS, WASHINGTON

Approved PACE Program Provider FAGD/MAGD credit. Approval does not imply acceptance by a state or provincial board of dentistry or AGD endorsement. 06-01-15 to 5-31-19, Provider ID# 208412

Las Vegas Institute for Advanced Dental Studies, LVI Global is an ADA Recognized Provider

ADA CERP® is a service of the American Dental Association to assist dental professionals in identifying quality providers of continuing dental education. ADA CERP does not approve or endorse individual courses or instructors, nor does it imply acceptance of credit hours by boards of dentistry.

Concerns or complaints about a CE provider may be directed to the provider or to the Commission for Continuing Education Provider Recognition at ADA.org/CERP.

ADA CERP® Continuing Education Recognition Program

KIOSQUE# 1902

BOOTH# 1902

**LA COMBINAISON PARFAITE:
UNE SOLUTION RAPIDE ET ESTHÉTIQUE POUR
LES RESTAURATIONS AU FAUTEUIL**

**THE PERFECT COMBINATION:
A "SPEEDY" AND ESTHETIC SOLUTION
FOR CHAIR SIDE RESTORATIONS**



KATANA™ Zirconia Block

KATANA™ s'allie à CEREC® et SpeedFire™

- Zirconie super translucide
- Bloc multicouches pour les restaurations en cabinet
- Frittage en 30 minutes
- Environ 750 MPa** (résistance à la flexion)

**Selon la norme ISO 6872: 2008; taille de l'échantillon: 4 x 1,5 x 18 mm

CIMENT DE RÉSINE AUTO-ADHÉSIVE

PANAVIA™ SA Cement Plus

Votre Panavia de tous les jours amélioré!

*fournir les avantages du ciment de résine, et
les caractéristiques du verre ionomère, ainsi que*

- Liaison chimique avec la zircone
- Adhésion exceptionnelle
- Entreposage à la température ambiante
- Monomère MDP original
- Libération de fluorure

KATANA™ Zirconia Block

KATANA™ Meets CEREC® and SpeedFire™

- Super Translucent Zirconia
- Multi-Layered Block for Chairside
- 30-Minute Sintering
- Approx. 750MPa** (Flexural Strength)

**According to ISO 6872: 2008 Sample size: 4 x 1.5 x 18mm

SELF-ADHESIVE RESIN CEMENT

PANAVIA™ SA Cement Plus

Your Everyday PANAVIA Improved!

*providing the benefits of resin cement, and
the features of glass ionomer, as well as:*

- Chemical Bonding to Zirconia
- Exceptional Bond Strength
- Room Temperature Storage
- Original MDP Monomer
- Fluoride-release

Pour obtenir plus de détails, visitez le site katanablocks.us

More details at: katanablocks.us

KATANA est une marque de commerce de NORITAKE CO., LIMITED. | CEREC et SpeedFire sont des marques de commerce de Dentsply Sirona Inc. PANAVIA est une marque de commerce de KURARAY Co., Ltd. Le logo « MULTI LAYERED » indique une technologie de production originale des matériaux à couches multiples KATANA™.

kuraray

*KATANA is a trademark of NORITAKE CO., LIMITED. | "CEREC" and "SpeedFire" are trademarks of Dentsply Sirona Inc.
*PANAVIA is a trademark of KURARAY Co., Ltd. *The logo "MULTI LAYERED" expresses original production technology of KATANA™ multi-layered materials.

Noritake

Scènes du lundi *Scenes from Monday*



• À partir de la gauche, Celia Asselin, Alexandre Gagnon et Cindy Racine au kiosque de Align Technology (No. 2102).
 • From left, Celia Asselin, Alexandre Gagnon and Cindy Racine in the Align Technology booth (No. 2102).



• Billy Ho vous attend au kiosque de Shofu Dental (No.622) afin de vous aider à essayer la caméra dentaire numérique EyeSpecial C-III. • Billy Ho is ready to help you try out the EyeSpecial C-III digital dental camera in the Shofu Dental booth (No. 622).



• S'amusant avec des accessoires au kiosque de Paradise Dental Technologies (No.1904), à partir de la gauche, Elaine Steckel, Louisette Boutet, Suzanne Perras et Wendy Birtles. • Having fun with the props in the Paradise Dental Technologies booth (No. 1904) are, from left, Elaine Steckel, Louisette Boutet, Suzanne Perras and Wendy Birtles.



• À partir de la gauche, Nicolas Sondaz et John Pittendreigh au kiosque de Clinical Research Dental Supply and Service (No. 1201). • From left, Nicolas Sondaz and John Pittendreigh in the Clinical Research Dental Supply and Service booth (No. 1201).



• S'intéressant à la nouvelle LED DayLite Micro HDi, à partir de la gauche, Ronald Loren Korzinstone, DDS, de Lachute, Québec, reçoit l'aide de Jonathan Ratner au kiosque de Designs for Vision (No.208). • Checking out a new LED DayLite Micro HDi, from left, Ronald Loren Korzinstone, DDS, of Lachute, Quebec, receives assistance from Jonathan Ratner in the Designs for Vision booth (No. 208).



• À partir de la gauche, Gabrièle Losier et Genevieve Gadbois peuvent tout vous dire concernant le ciment amélioré Panavia V5 au kiosque de Kuraray (No.1902).
 • From left, Gabrièle Losier and Genevieve Gadbois can tell you all about Kuraray's new and improved Panavia V5 cement in booth No. 1902.



• À partir de la gauche, les frères Neil et Clifford Magneson, au kiosque National Dental Inc. (No. 2111) sont prêts à vous aider à essayer sur une dent véritable, le laser à double longueur d'onde Fotona LightWalker. • From left, brothers Neil and Clifford Magneson, in the National Dental Inc. booth (No. 2111), are ready to help you try out the Fotona LightWalker dual-wavelength laser. You can test it out on a real tooth.



• Vous trouverez la gamme complète des produits SciCan de contrôle des infections, au kiosque No. 1020. • Find the full line of SciCan infection control products in booth No. 1020.

Photos/Robert Selleck, *today* Staff

Soutien complet de votre pratique.



Protection, innovation et éducation depuis plus de 65 ans.

Obtenez la tranquillité d'esprit d'une protection complète avec Crosstex International® et notre vaste portefeuille de produits innovants et conformes pour la prévention des infections.

JDIQ – Kiosque #1014, 1016



Tous les droits d'auteur et marques de commerce sont la propriété de Crosstex International, Inc., une société de Cantel Medical.



888-276-7783
crosstex.com

CROSSTEX®
A CANTEL MEDICAL COMPANY

La caméra conçue pour toute l'équipe dentaire

Par l'équipe de Shofu Dental Corp.

■ Les équipes dentaires qui s'efforcent d'accroître l'efficacité des thérapies de « clear-aligner » dans leur pratique recherchent des produits qui peuvent engager tout le monde dans le processus et améliorer l'expérience du patient. La photographie numérique joue un rôle clé dans la documentation des traitements. Avec la bonne caméra entre les mains, les membres de l'équipe peuvent aider à augmenter l'acceptation du patient et la rentabilité de la pratique.

La caméra EyeSpecial C-III de Shofu capture des images attrayantes pour la documentation de cas, le diagnostic et la planification du traitement, la communication avec le patient et l'éducation. Équipé de modes de prise de vue préprogrammés spécifiques aux soins dentaires, le EyeSpecial C-III permet aux cliniciens et aux membres de leur équipe de naviguer efficacement dans les tâches de photographie sans avoir besoin d'une vaste expérience photographique.

Par exemple, pour réaliser des photos orthodontiques avec la caméra Shofu, l'opérateur sélectionnera un bouton correspondant au Mode Visage pour capturer des images extra-orales. De la même manière, un opérateur choisira le Mode Standard pour capturer les photographies intraorales antérieures et buccales et le Mode Miroir pour réaliser les images occlusales.

Pour chaque étape d'une série de photos orthodontiques, le EyeSpecial C-III règle automatiquement le diaphragme, l'ouverture et la distance focale appropriées pour fournir une photographie idéale, laissant l'opérateur de l'appareil photo sélectionner simplement le mode qui convient. Intégrant des fonctions intuitives spécialement conçues pour la dentisterie, le EyeSpecial C-III est conçu pour gérer des applications cliniques sans avoir besoin d'ajouts ultérieurs.

Lorsqu'il est combiné à une fonction de dessin / édition, qui permet de prendre des notes directement sur les images, cet attribut est d'une valeur immense pour une évaluation efficace du traitement ou une discussion sur les progrès ou les défis associés à la modalité. Conçue pour offrir une grande fonctionnalité, la caméra EyeSpecial C-III ultralégère (pesant environ 1 lb) est conforme aux protocoles de contrôle des infections. Le corps de l'appareil photo robuste est résistant à l'eau, aux produits chimiques et aux égratignures et il peut être rapidement désinfecté avec une lingette stérilisante, éliminant ainsi pratiquement toute possibilité de contamination croisée.



■ La caméra numérique EyeSpecial C-III. (Photos / Gracieuseté de Shofu Dental Corp.)

• The EyeSpecial C-III. (Photos/Provided by Shofu Dental Corp.)



• La caméra numérique EyeSpecial C-III : Le corps de l'appareil photo robuste est résistant à l'eau, aux produits chimiques et aux égratignures et il peut être rapidement désinfecté avec une lingette stérilisante, éliminant ainsi pratiquement toute possibilité de contamination croisée.

• The heavy-duty camera's body is water-, chemical- and scratch-resistant, and it can be swiftly disinfected with a sterilizing towelette, virtually eliminating the possibility of cross-contamination.

Camera designed for entire dental team

By Shofu Dental Corp. Staff

■ Dental teams striving to increase the effectiveness of clear-aligner therapies in their practice seek products that can engage everyone in the process and improve the patient's experience. Digital photography plays a key role in documenting treatments. With the right camera in their hands, team members can help increase the patient's acceptance and the practice's profitability.

The EyeSpecial C-III camera from Shofu captures engaging images for case

documentation, diagnosis and treatment planning, patient communication and education. Equipped with dental-specific, pre-programmed shooting modes, the EyeSpecial C-III enables clinicians and team members to efficiently navigate through photography tasks without the need of extensive photography experience.

For instance, to achieve orthodontic photographs with Shofu's camera, the operator will select a button corresponding to Face Mode to capture extraoral images. In a similar fashion, an operator will choose Standard Mode to cap-

ture anterior and buccal intraoral photographs, and Mirror Mode to accomplish the occlusal pictures.

For every step of an orthodontic photo series, the EyeSpecial C-III will automatically set the appropriate f-stop, aperture and focal length to deliver an ideal photograph, leaving the camera's operator to simply select a suitable mode. Incorporating intuitive functions tailored specifically for dentistry, the EyeSpecial C-III is designed to handle clinical applications without requiring retrofitted add-ons.

When combined with a draw/edit

function, which allows for making notes directly on images, this attribute is often an immense value for an effective treatment evaluation or a discussion about the progress or challenges associated with the modality. Engineered to provide functionality, the ultralight (weighing ca. 1lb) EyeSpecial C-III complies with infection control protocols. The heavy-duty camera's body is water-, chemical- and scratch-resistant, and it can be swiftly disinfected with a sterilizing towelette, virtually eliminating the possibility of cross-contamination.

Ici aux JDIQ

Apprenez en plus sur la caméra EyeSpecial C-III au kiosque Shofu, nos 622/644.

Here at the JDIQ

Learn more about the EyeSpecial C-III camera in the Shofu booth, Nos. 622/644.

DESIGNS
FOR VISION
présente
HDi™
High Definition
Imaging

EN INSTANCE DE BREVET



HDi – NOUVELLE IMAGERIE HAUTE DÉFINITION

Une conception photonique perfectionnée qui procure une distribution uniforme de la lumière, avec 45 % plus de lumière

Advanced photonic design provides uniform light distribution with 45% more light



PRÉSENTER LE GAGNANT
PRESENTING THE AWARD WINNING

LED WireLess™
DayLite™ Mini HDi



Totalement WireLess Headlight

Pas de fils, pas de batterie
No wires, no battery pack

Conception modulaire légère (28.35 gr.)
Lightweight Modular Design (1 oz)

27 000 lux d'intensité
27,000 lux intensity

Maintenant disponible avec HDi
Now available with HDi



ESSAI GRATUIT
45 JOURS



& NEW LED Micro HDi
DayLite™

HDi NOUVELLE IMAGERIE HAUTE DÉFINITION

Opération One-Touch simple:

60 000 lux de haute intensité

34 000 lux d'intensité moyenne

Simple One-Touch operation: 60,000 lux high intensity,
34,000 lux medium intensity

Poids le plus léger (70.87 gr.)

Lightest weight power pack (2.5 oz.)



ÉCONOMISEZ 200 \$

lorsque vous commandez ensemble
les loupes et les LED DayLite™

Save \$200 when you order both Loupes and LED DayLite®

DESIGNS
FOR VISION

Journées
Dentaires
Internationales
du Québec

Kiosque

2
0
8



WE'VE EXPANDED – Note our NEW ADDRESS

4000 Veterans Memorial Hwy. Bohemia, NY 11716-1024

1.800.345.4009 1.631.585.3300 info@dvimail.com DesignsForVision.com



Kiosque
208



Journées dentaires
internationales
du Québec